

<u>Subject: Recommendation for Appointing an External Auditor</u>

The Audit Committee has discussed the technical and financial proposals received from the external audit firms listed below, for the audit of the annual consolidated financial statements for the year ending on 31 December 2025, and review of the quarterly financial statements for the periods ending on 31 March 2025, 30 June 2025, 30 September 2025, and 31 March 2026, and for ensuring compliance with Article 71 of the Companies Law.

الموضوع: توصية بتعيين مراجع الحسابات الخارجي

ناقشت لجنة المراجعة العروض الفنية والمالية المستلمة من مكاتب مراجعي الحسابات الخارجية المشار إليهم أدناه وذلك لمراجعة القوائم المالية السنوية والمنتهية في 31 ديسمبر 2025م، وفحص القوائم المالية الأولية الربعية للفترات المنتهية في 31 مارس 2025م، 30 يونيو 2025م، 30 سبتمبر 2025م، و31 مارس 2026م، والتحقق من الالتزام بالمادة 71 من نظام الشركات.

PKF	BDO	КРМС	PWC	مكاتب مراجعي الحسابات الخارجيين External Auditors Offices
575,000	470,000	1,200,000	1,019,000	الأتعاب بالريال السعودي Fees in Saudi Riyals

Based on the technical and financial evaluation of the proposals, the Audit Committee recommends appointing PwC for the audit of the annual financial statements for the year ending on 31 December 2025, and review of the quarterly financial statements for the periods ending on 31 March 2025, 30 June 2025, 30 September 2025, and 31 March 2026. This recommendation is made for the following reasons:

- 1. The company's experience in auditing, as it is one of the "Big Four" accounting firms both locally and internationally.
- 2. The company's extensive experience in auditing the financial statements of listed financing companies.

Accordingly, the appointment recommendation is submitted to the Board of Directors and proposed for approval by the General Assembly.

وبناءً على تقييم العروض فنياً ومالياً، توصي لجنة المراجعة بتعيين شركة PWC لمراجعة القوائم المالية السنوية والمنتهية في 31 ديسمبر 2025م، والقوائم المالية الأولية الربعية للفترات المنتهية في 31 مارس 2025م، 30 يونيو 2025م، 30 سبتمبر 2025م، و31 ديسمبر 2025م، و31 مارس 2026م، وذلك للمبررات التالية:

- 1- خبرة الشركة في مجال المراجعة كونها من شركات المحاسبة الأربع الكبار محلياً وعالمياً.
- 2- خبرة الشركة الواسعة في مراجعة القوائم المالية لشركات التمويل المدرجة.

وعلى ذلك يتم رفع التوصية بالتعيين لمجلس الإدارة والترشيح للجمعية العامة.

رئيس لجنة المراجعة

د. عادل بن عبدالكريم المؤمن

Star HE

Prote

Pr6teded